
Svaku riječ u imenima gradova pišemo velikim početnim slovom 

(osim riječi na i u). (Brod na Kupi, Sveti Petar u Šumi, ...)

Imena stanovnika gradova (naseljenih mjesta) pišemo velikim 

početnim slovom.

VELIKO POČETNO SLOVO U IMENIMA 
DRŽAVA, NARODA, GRADOVA I STANOVNIKA

IMENA DRŽAVA	 IMENA NARODA
Republika Hrvatska	 Hrvati 

Republika Mađarska	 Mađari

Sjedinjene Američke Države	 Amerikanci

Republika Italija	 Talijani

Republika Slovenija	 Slovenci

Svaku riječ u imenima država pišemo velikim početnim slovom 

(osim riječi i). (Republika Bosna i Hercegovina)

Imena stanovnika država (naroda) pišemo velikim početnim slovom.

IMENA GRADOVA	 IMENA STANOVNIKA
Zagreb	 Zagrepčani (Zagrepčanin, Zagrepčanka)

Osijek	 Osječani (Osječanin, Osječanka)

Split	 Splićani (Splićanin, Splićanka)

Rijeka	 Riječani (Riječanin, Riječanka)

Dubrovnik	 Dubrovčani (Dubrovčanin, Dubrovkinja)

Varaždin	 Varaždinci (Varaždinac, Varaždinka)

Krk	 Krčani (Krčanin, Krčanka)

Vis	 Višani (Višanin, Višanka)


